
   
 
 
 
 
Juhatuse  koosolek ,                                                              14. juuni  2017.a. 
koos jahtkonna esindajatega. 
 
Jõhvi , Oru 1a. 
 
 
 
PROTOKOLL  06-2017 
 
 
 
Koosoleku algus kell 17.00                                                                           Lõpp kell 18.45 
 
 
Koosolekut juhatas: juhatuse esimees Tarmo Tomson. 
 
Protokollis: spetsialist/raamatupidaja Talvi Vestel. 
 
Koosolekul osalesid: 
 
Juhatuse liikmed:   Raimu Aia  , Kaupo Tihvan  ,  Tarmo Tomson , Aare Aalja, 
 
Sulev Tooming ja Marko Vinni. 
 
Puudus: juhatuse liige , Andrei Šilin ( seoses tööülesannetega).  . 
 
Koosolekul osales tegevjuht : Egert Malts 
 
Koosolekul osales  revisjonikomisjoni  esimees : Raivo Keskla kes on ühtlasi ka Kuremäe 
 
jahtkonna esimees.  
 
Koosolekul osalesid järgmised jahtkonna esimehed ja esindajad; Gennadi Bondarev , Rudolf  
 
Pervunin , Andrey Zhebrovskiy , Risto Raimets , Rein Kriisk , Indar Zeinet , Rudolf Uustal, 
 
Toomas Kriisa , Arno Ahi , Avo Randlo , Martin Mägi , Karl-Johannes Kärner , Raivo Sass. 
 



Koosolekul osales ka Karri Urban (Eesti Jahimeeste Seltsi haldus- ja SAK koordinaator). 
 
 
 
 
PÄEVAKORD 
 

1.  Jahiload ( Karri Urban , EJS haldus- ja SAK koordinaator , Egert Malts,Ida-Viru JMS 
 
tegevjuht ). 
 

2.  Konju lasketiir ( E. Malts ja teised). 
 

3. Eesti  Jahimeeste Seltsi 2017.a kokkutulek ( tööülesannete jagamine) , ( E.Malts). 
 

4. Ulukiseire andmed ( E. Malts). 
 

5.  Muud küsimused. 
 

 
1. Jahiload ( Karri Urben , EJS haldus- ja SAK koordinaator ; Egert Malts ).  

  
Eesti Jahimeeste Seltsi haldus- ja SAK koordinaator , Karri Urban , tutvustas 
koosolekul osalejatele jahilubade tellimise ja väljastamise süsteemi JAHIS . Selle 
rakenduse kaudu saab tellida ja väljastada nii väikeuluki kui ka suuruluki jahilubasid. 
JAHIS –e kasutamine on tasuta  , olemas ka mobiilirakendus. JAHIS rakendusi 
arendatakse pidevalt edasi. 
Esitati palju küsimusi milledele saadi ammendavad vastused. 
 

2.  Konju lasketiir ( E. Malts ja teised). 
 

Marko Vinni rääkis oma läbirääkimistest Konju lasketiirule viiva tee praeguse 
omanikuga  (M. Piirson).  M. Piirson on nõus tee kasutamisega siis kui Ida-Viru JMS 
 1;- teeb tee tolmuvabaks 
 2;- kokku leppida kasutamisajad 
 3;- iga võistluse toimumine eraldi kokkuleppel 
 
Sõna võtsid koosolekul osalejad K. Tihvan , R. Aia, M. Mägi , R. Uustal , E. Malts , kes 
avaldasid oma arvamust antud küsimuses. 
  Arutati: kas oleks võimalus lahendada Konju lasketiirule  juurdepääs  ilma kohtuta. 

I. Zeinet –tuleks istuda laua taha (Ida-Viru JMS juhatus ja M .Piirson) ja arutada 
kõik esile kerkinud probleemid koos  läbi. M. Mägi arvas et nii mõnigi asi tuleks meil 
alla neelata. E. Malts – lasketiiru kasutamise kellaajad saab paika pandud. 

Otsustati , et tuleb kutsuda kokku erakorraline juhatuse koosolek kuhu paluda ka M. 
Piirson.    
        

3 . Eesti Jahimeeste Seltsi 2017.a kokkutulek ( tööülesannete jagamine) , ( E. 
Malts). 

 
     Eesti Jahimeeste Seltsi 2017.a vabariiklik kokkutulek toimub Toosikannul 07. kuni 



09. 07.2017.a.   Ida-Viru JMS-i esindavad kolm jahtkonda ( Avinurme , Kiviõli ja 
Mäetaguse). Arutati üksikasjalikult millistest võistlustest osa võetakse ja kes on 
võistlejad. Võistkonnad annavad kirjalikult tegevjuhile andmed kes osalevad võistlus- 
tel  , selle alusel saab tegevjuht registreerida võistlejad Eesti Jahimeeste Seltsis.  
E. Malts- kõik võistlejad saavad esindussärgid. 
 

4.Ulukiseire andmed ( E. Malts). 
  
     Sõna anti Ida-Viru JMS tegevjuhile, Egert Malts´ile , kes oma lühikeses sõnavõtus 
peatus ulukiseire andmete esitamisel.  Kõige suuremad võlad seireandmete esitamisel 
on Kurtna JK (R. Pullerits) , Mäetaguse JK ( M. Mägi) ja Tamme JK ( E. Arkadjev). 
Tamme JK-s leidis Keskkonnainspektsioon ka registreerimata söödakoha. Karu lask-
mise jahilubasid ei saa taotleda need jahtkonnad kes ei esitanud karu vaatluskaarti , 
mille tähtpäev oli 20.november 2016.a. 
Ida-Viru JMS peab taotlema toetusi PRIA, KIK jne. et soetada rajakaameraid  mis ka 
kergendavad ulukiseiret. 
 

5.Muud küsimused. 
  
 M. Vinni küsis juhatuse esimehelt- kas ta peab tulema  järgmisele juhatuse koosolekule. 
T. Tomson arvas et ei pea nii kaua kui probleem laheneb. 
 
M. Mägi küsis juhatuse liikmetelt- kes maksab kinni tsiviilasja 2-15-11041 (M. Kallavus) 
menetluskulud? 
K. Tihvan- menetluskulud hüvitavad Ida-Viru JMS-ile Ida-Viru JMS juhatuse liikmed. 
 
Reservfondist. Arutati veelkord ulukikahjude hüvitamise reservfondiga seonduvat. 
19.06.2017.a saadab tegevjuht laiali e-maili, kus palutakse iga jahtkonna mõtteid ja 
arvamusi. 
                                           
 
                                                                      
Tarmo Tomson                                                                        Talvi Vestel 
Koosoleku juhataja                                                                     Protokollija 
 
 
/Allkirjastatud digitaalselt/                                                    /Allkirjastatud digitaalselt/ 
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